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Wijk bij Duurstede, 26 september 2023 
 
 
Betreft: procesmemo opvang asielzoekers in de gemeente 
 
Memo 
 
Van: College 
 
Aan: Gemeenteraad Wijk bij Duurstede 

behandeld door Wim Moggré 
toestelnummer  
zaaknummer 587505 
e-mailadres W.Moggre@wijkbijduurstede.nl 

 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Met een eerdere raadsmemo van 6 juni 2023 informeerden wij u over ons voornemen om een bijdrage te 
leveren aan de opvang  van asielzoekers in ons land. In de besloten themabijeenkomst op 14 februari jl. met 
uw raad is gebleken dat een meerderheid wil dat wij actief gaan zoeken naar geschikte locaties om zo regie te 
houden bij de invulling van de gemeentelijke opgave. Wij hebben u in de genoemde memo aangegeven een 
verkennend onderzoek te zullen starten om te kijken of het mogelijk is om een schip in onze gemeente aan te 
meren. Ons uitgangspunt bij de opvang van vluchtelingen is en blijft dat er sprake is van een menswaardige en 
meerjarige opvang. 
 
In het verkennende onderzoek dat in de afgelopen periode is uitgevoerd, zijn alle mogelijke locaties hiervoor, 
in goed overleg met betrokken partijen in beeld gebracht. Van deze locatie zijn en de voor- en nadelen 
geïnventariseerd, rekening houdend met de inbreng van de betrokken partijen waaronder provincie en 
Rijkswaterstaat. Alle locaties zijn daarna met elkaar gewogen en op basis daarvan is het college tot de 
conclusie gekomen dat één gebied geschikt is voor een nadere verkenning. De andere locaties zijn afgevallen 
vanuit oogpunt van veiligheid op en rond het water, afstand tot de voorzieningen of omdat deze te veel 
interfereren met andere lopende projecten. 
 
In de komende periode zullen we de op de locatie vigerende regels inventariseren en met de betrokken 
partijen rondom deze locatie, zowel ambtelijk als bestuurlijk, in gesprek gaan. Doel daarvan is om met elkaar 
na te gaan of en zo ja, op welke wijze de locatie kan worden ingericht voor het aanmeren van een schip. Zodra 
daarover meer duidelijkheid ontstaat, zullen we u verder informeren. 
 
Eén van de aanleidingen voor dit verkennende onderzoek is de komst van de Spreidingswet. Nu de 
behandeling van deze wet niet controversieel is verklaard, is de verwachting dat deze wet op korte termijn in 
de Tweede Kamer wordt besproken . 
 
Heeft u vragen, neemt u dan contact op met Wim Moggré, via W.Moggre@wijkbijduurstede.nl 
 
Namens het college van burgemeester en wethouders, 

Iris Meerts, 

burgemeester 

Hans Buijtelaar, 
 
wethouder 

https://wijkbijduurstede.notubiz.nl/document/12837401/1/Memo+raad+opvang+%28003%29


 

 


